



## 個人資料使用同意書 Consent to Use of Personal Information (「同意書」 “Consent”)

本公司擬使用你的姓名、電話號碼及地址以作直接促銷或推廣石油產品或服務、油站內出售/提供的商品或服務、及/或便利店內出售的商品或服務，但本公司在未得到閣下同意前不能如此使用閣下個人資料。請在以下方格以「✓」別號顯示個人選擇並簽署同意書，如閣下不欲本公司使用閣下個人資料，請於以下方格以「✓」別號選擇不欲收到並簽署本同意書。

We/Our company intend to use your name, telephone number and address for direct marketing or promote fuel products or services, products and services offered in the convenience stores and/or filling stations but we cannot use your personal data without your consent. Please sign at the end of this Consent to indicate your agreement to such use. Should you find such use of your personal data not acceptable, please indicate your opt-out request before signing by “✓” ticking the appropriate check box below and sign at the end of this Consent.

致：資料保護主任

To: The Data Protection Officer

中石化(香港)油站有限公司

SINOPEC (HONG KONG) PETROL FILLING STATION COMPANY LIMITED

香港灣仔告士打道郵箱 28377 號

P. O. Box No. 28377, Gloucester Road Post Office, Hong Kong

日期 Date : \_\_\_\_\_

請於下列方格以「✓」別號顯示個人選擇\* Please “✓” tick the appropriate check box below to indicate your choice\*.

吾等/本人同意收取所有途徑發出的任何推廣資料或訊息，包括但不限於折扣升級、產品贈送、優惠促銷等  
We/I **WISH to receive** all of direct marketing materials or messages from the Company via all channels, including but not limited to discount upgrades, complimentary products, promotions and privileges.

吾等/本人不欲收到 貴公司經以下途徑發出的任何推廣資料或訊息：

We/I **DO NOT wish to receive** any direct marketing materials or messages from the Company via the following channel(s):

不欲收到 - 電郵，請提供電郵地址 : \_\_\_\_\_

**DO NOT** wish to receive - Email, please provide e-mail address(es):

不欲收到 - 短訊及電話，請提供電話號碼 : \_\_\_\_\_

**DO NOT** wish to receive - SMS and phone, please provide mobile phone number(s):

不欲收到 - 郵寄，請提供郵寄地址 : \_\_\_\_\_

**DO NOT** wish to receive – Direct mail, please provide mailing address:

\*如閣下沒有在上方任何方格以「✓」別號顯示個人選擇，或者，以上方格全部填上「✓」別號但沒有提供詳細體資  
訊，閣下提交或簽署本同意書即視作閣下同意本公司使用閣下個人資料，以任何方式發出推廣資料或訊息。

\* If applicant does not indicate your choice by ticking any of the above check boxes, or ticking ALL of the above check boxes without providing details, by signing or submitting this Consent, applicant agrees our Company using your personal information for the issuance of direct marketing materials or promotion messages in any channel.

客戶名稱：

Customer Name: \_\_\_\_\_

現有客戶，請提供卡號碼 Existing customers, please provide card number:

記賬卡號碼 : 01 VIP 卡號碼 : 71

Sinopec Card Number VIP Card Number

聯絡電話號碼 : \_\_\_\_\_ (僅在處理拒收要求遇到必要才聯絡)

Contact Numbers (Note: will use as contact if it is necessary for the processing of the opt-out request.)

客戶簽署

Customer Signature : \_\_\_\_\_